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Abstract (en)
[origin: WO9014446A1] Process for manufacturing internally plated hollow blocks for subsequent processing to seamless metal tubes, in particular
steel tubes. To obtain a process with which a hollow block plated only on the inside can be manufactured and which obviates the conventional
drawbacks, a cylindrical hollow body made from the plating material is immersed in a molten carrier material, a plating layer of sufficient thickness is
deposited by crystallization and the hollow body is then removed from the melt. During immersion, the inner surface of the hollow body is protected
to prevent penetration of the melt.

Abstract (fr)
Procédé pour fabriquer des lingots creux plaqués à l'intérieur en vue de leur transformation ultérieure en tubes métalliques sans soudure,
notamment des tubes acier. Pour obtenir un procédé qui permette de fabriquer un lingot creux plaqué uniquement à l'intérieur et qui évite les
inconvénients usuels, un corps creux cylindrique constitué du matériau de placage est immergé dans un matériau de support en fusion, une
couche de placage d'épaisseur suffisante est déposée par cristallisation et le corps creux est ensuite retiré du bain. Pendant l'immersion, la surface
intérieure du corps creux est protégée afin d'empêcher la pénétration de matière en fusion.
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